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Lp. Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację  

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1.  Rada Osiedla 

„Leśne” 
10.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o pokrycie 
nawierzchni betonowej boiska 
osiedlowego, cienką warstwą asfaltu. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie warstwy z betonu asfaltowego na boisku osiedlowym będzie 
rozpatrzone wiosną 2006 roku. 

2.  Rada Osiedla 
„Leśne” 

10.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o wykonanie 
wycinki zarośli na części ulicy 
Jesionowej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Dziko rosnące krzaki w ul. Jesionowej zostaną usunięte przez Zakład Obsługi 
Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w Ostrołęce.  

3.  Rada Osiedla 
„Leśne” 

10.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o usypanie 
nawierzchni części ulicy Jesionowej w 
czasie wykonywania ulicy Ogródkowej.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wiosną 2006 roku zostanie wykonana nawierzchnia drogi z materiału 
pochodzącego z rozbiórki istniejącej nawierzchni z gruzobetonu jezdni ulicy 
Ogródkowej, która jest w przebudowie.  

4.  Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

04.10.2005r.  

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o 
przekazanie 2 dodatkowych wywrotek 
ziemi tzw. humusu do usypania wału 
wokół boisk do siatkówki i koszykówki 
znajdujących się na naszym osiedlu. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Materiał został przekazany w części, natomiast pozostały zostanie przekazany 
wiosną 2006r.  

5.  Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

19.10.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o jak najszybsze 
ułożenie chodnika wzdłuż prawej strony 
ulicy I AWP. Chodnik ten został zdjęty 
podczas trwającej inwestycji „Budowa 
obwodnicy”. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Prace związane z budową ronda w ul. I AWP łącznie z budową chodnika zostały 
zakończone w grudniu 2005r. 

6.  Rada Osiedla 
„Wojciechowice” 

19.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o wyznaczenie 
dwóch dodatkowych przejść dla 
pieszych na ulicy Łomżyńskiej.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Na odcinku Drogi Krajowej nr 61 w km 119+800 do 120+370 (ul. Łomżyńska) 
trwa przebudowa ww. odcinka drogi. Zgodnie z zatwierdzonym projektem stałej 
organizacji ruchu na tym odcinku będą zlokalizowane 3 przejścia dla pieszych 
(lokalizacja przejść dla pieszych będzie w następującym kilometrażu km 
119+800 do 120+370). Planowane zakończenie przebudowy wyznaczono na 
dzień 30.07.2006r. 

7.  Rada Osiedla 
„Traugutta” 
15.12.2005r. 

W związku z wystąpieniem 
użytkowników garaży znajdujących się 
przy ul. Czeczotka w Ostrołęce Zarząd 
Osiedla „Traugutta” przychyla się i 
wnioskuje o utwardzenie drogi przy 
ww. garażach. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Utwardzenie placu przy garażach obok ul. Czeczotka może być zrealizowane 
jako wspólna inwestycja z właścicielami garaży i mieszkańców przyległych 
posesji.  
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8.  Rada Osiedla  
„Stare Miasto” 
21.10.2005r.  

W związku z organizowanymi w dniu 
27 listopada 2005r. zawodami 
sportowymi dla dzieci i młodzieży 
Osiedla „Stare Miasto”, uprzejmie 
proszę o niewielkie dofinansowanie tej 
imprezy. Pieniądze spożytkujemy na 
wyróżnienia i nagrody dla dzieci, które 
wezmą udział w zabawie. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Rada Osiedla „Stare Miasto” wraz z Radą Osiedla „Parkowe” otrzymała 100 zł 
na zakup nagród dla najlepszych zawodników. 

9.  Rada Osiedla  
„Stare Miasto” 
18.11.2005r.  

Zwracam się z uprzejmą prośbą o 
wyrażenie zgody na udział 
pracowników Miejskiego Centrum 
Zarządzania Kryzysowego w dniu 27 
listopada 2005r. podczas turnieju 
czterech osiedli, którzy przeprowadzą 
konkurs dla dzieci i młodzieży.  

Wydział 
Zarządzania 

Kryzysowego 

Wyrażono zgodę na udział pracowników Miejskiego Centrum Zarządzania 
Kryzysowego w dniu 27 listopada 2005r. w turnieju czterech osiedli. 

10.  Rada Osiedla  
„Stare Miasto” 
21.10.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o 
wyremontowanie ulicy Rybackiej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wiosną bieżącego roku zostaną wykonane remonty cząstkowe zapadniętych 
powierzchni jezdni przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania 
Bezrobocia. 

11.  Rada Osiedla  
„Parkowe” 

05.10.2005r.  

Zwracamy się z ponownym wnioskiem 
o naprawę uszkodzonych i nie 
świecących lamp w Parku Miejskim. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Rejon Energetyczny – prowadzący bieżącą konserwację oświetlenia ulicznego 
dokonał wymiany zepsutych źródeł światła. Ponadto w listopadzie 2005 roku RE 
uzupełnił i wymienił uszkodzone oprawy oświetleniowe.  

12.  Rada Osiedla  
„Parkowe” 

21.10.2005r.  

Zwracamy się z wnioskiem o 
dofinansowanie imprezy sportowo – 
zdrowotnej zaplanowanej na dzień 
27.11.2005r. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Rada Osiedla „Parkowe” wraz z Radą Osiedla „Stare Miasto” otrzymała 100 zł 
na zakup nagród dla najlepszych zawodników. 

13.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok naprawę ulicy 
Witosa na całej długości od 
skrzyżowania ulicy Traugutta do 
skrzyżowania z ulicą 11 Listopada. 

14.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok przebudowę 
skrzyżowania ulic Hallera i Witosa w 
rondo. 

 
 
 
 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

 
 
 
Budżet roku 2005 i plan na rok 2006 przewiduje kompleksową przebudowę ulicy 
Witosa łącznie z rozwiązaniem węzłów komunikacyjnych i innych elementów 
pasa drogowego. Realizacja zadania przewidziana jest na lata 2005-2009. 
Opracowanie dokumentacji projektowej pozwoli na określenie zakresu 
rzeczowego robót w każdym roku realizacji. Ogłoszony został przetarg na 
wykonanie ww. dokumentacji. Otwarcie ofert w dniu 24 lutego 2006r. Natomiast 
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15.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok podniesienia i 
remontu zapadającego się chodnika 
wzdłuż ulicy Witosa na całej długości 
od strony osiedla. 

16.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok wykonania ekranów 
tłumiących hałas od strony ulicy Witosa 
na całej długości osiedla.  

17.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok zamontowania na 
przejściu sygnalizacji świetlnej 
przyciskowej dla pieszych na wysokości 
CPN ESSO od strony Witosa.  

 planowane wykonanie dokumentacji na dzień 30 października 2006r. 
 

18.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok remontu chodnika 
przy ul. Dzieci Polskich od ul. Kubusia 
Puchatka. 

19.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok położenia nowego 
dywaniku asfaltowego na całej ulicy 
Kubusia Puchatka. 

20.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok położenia nowego 
dywaniku asfaltowego na całej ulicy 
Baśniowej. 

21.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok położenia nowego 
dywaniku asfaltowego na całej ulicy 
Dzieci Polskich. 

 
 
 
 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

 
 
 
 
Budżet miasta przewiduje środki na bieżące utrzymanie dróg gminnych. W 
ramach tych robót przewiduje się w 2006 roku remont chodnika w ulicy Dzieci 
Polskich. Natomiast nawierzchnie ulic Dzieci Polskich, Baśniowej i Kubusia 
Puchatka będą remontowane w zakresie na jaki pozwolą posiadane środki 
finansowe.  

22.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok dokończenia 
przebudowy chodnika przy ul. Hallera 
na całej długości od skrzyżowania 11 
Listopada do skrzyżowania z ul. Witosa. 

 
Wydział Inwestycji i 

Dróg 

W miarę możliwości finansowych środków przewidzianych na bieżące 
utrzymanie dróg będzie rozpatrywana przebudowa nawierzchni chodnika w ul. 
Hallera. 

23.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok wykonanie chodnika 
i ulicy Syreny o trwałej nawierzchni. 

 
Wydział Inwestycji i 

Dróg 

Budowa trwałej nawierzchni w ul. Syreny może być rozpatrzona w ramach 
inwestycji wspólnych. 
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24.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o zakup trzech 
sztuk zabawek na sprężynach, na plac 
zabaw, które byłyby ustawione na placu 
zabaw pomiędzy osiedlami Dzieci 
Polskich i Hallera. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Miasto pokryło koszty 3 sztuk zabawek na sprężynach zamówionych przez 
Zarząd Osiedla „Dzieci Polskich”. 

25.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok budowę chodnika 
przy ul. Dzieci Polskich 21.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie nowej nawierzchni chodnika zostanie rozpatrzone do realizacji w 
ramach bieżącego utrzymania dróg wiosną 2006 roku. 

26.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o zabezpieczenie 
środków w wys. ok. 5000 zł dla Rady 
Osiedla „Dzieci Polskich” na 
zorganizowanie wigilii dla osób 
uzależnionych, potrzebujących pomocy 
i ich dzieci.  

Referat Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Ustawa o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi nie 
przewiduje zabezpieczania środków finansowych na organizowanie wigilii dla 
osób uzależnionych i potrzebujących pomocy i ich dzieci.  

27.  Rada Osiedla  
„Dzieci Polskich” 

17.10.2005r.  

Wnioskujemy o ujęcie w planie budżetu 
miasta na 2006 rok termomodernizacji 
ocieplenia budynku Przedszkola Nr 13. 
Wymianę pozostałych okien, drzwi od 
szczytu i od placu zabaw, naprawa 
tarasów, wymiana terakoty, glazury oraz 
umywalek i sedesów w łazienkach dla 
dzieci.   

 
Wydział Inwestycji i 

Dróg 

Ze względu na ograniczone środki finansowe na inwestycje nie ujęto w planie 
budżetu na 2006r.  

28.  Rada Osiedla 
„Śródmieście II” 

13.10.2005r. 

Zwracamy się o wstrzymanie likwidacji 
działalności handlowej wzdłuż parkingu 
komunalnego przy ul. Prądzyńskiego do 
końca grudnia 2005r.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Pismem z dnia 03.11.2005r. poinformowano o całkowitej likwidacji handlu 
wzdłuż parkingu miejskiego. Zgodnie z ustaleniami przedmiotowy handel został 
przeniesiony na teren tymczasowego targowiska pomiędzy Bankiem BGŻ a 
Spółdzielnią „Zorza”.  

29.  Rada Osiedla 
„Bursztynowe” 

14.11.2005r. 

Zwracamy się z uprzejmą prośbą o 
pomoc w sfinansowaniu położenia 
dywanika asfaltowego na boisku do 
koszykówki. 

 
Wydział Inwestycji i 

Dróg 

Sprawa zostanie rozpatrzona w sezonie robót na 2006 rok. 

30.  Rada Osiedla 
„Pomian” 

12.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o oczyszczenie 
studzienki i przewodu rurowego 
odprowadzającego wody opadowe z 
ulicy Pomian. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Zgodnie z umową zawartą na konserwacje miejskiej sieci kanalizacji deszczowej 
– Ostrołęckie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w trybie pilnym 
dokonało oczyszczenia przedmiotowego wpustu drogowego. 

31.  Rada Osiedla 
„Pomian” 

12.10.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o systematyczne 
zamiatanie ulicy Pomian do granic 
miasta Ostrołęki. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Nawierzchnia ulicy Pomian po stronie okrawężnikowanej została już 
oczyszczona z piasku i chwastów. Bieżące oczyszczanie przedmiotowej ulicy 
prowadził będzie Zakład Usług Komunalnych.  
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32.  Rada Osiedla 
„Stacja” 

9.11.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o uprzątnięcie 
terenu po byłym przedszkolu PKP przy 
ul. Żeromskiego. Natomiast na 
przyszłość rozważyć możliwość 
zagospodarowania tego terenu z 
przeznaczeniem na skwerek zieleni do 
czasu ostatecznych rozstrzygnięć ze 
strony PKP. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Teren zostanie uporządkowany przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia. W związku z tym, że właścicielem jest PKP,  miasto nie 
może inwestować w ww. teren.   

33.  Rada Osiedla 
„Stacja” 

25.11.2005r.  

Zwracamy się z prośbą o wprowadzenie 
do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Miasta Ostrołęki na 2006 rok budowy 
ulicy Lenartowicza. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Budowa ulicy Lenartowicza została ujęta w aktualizowanym obecnie projekcie 
zmian WPI na lata 2005-2009. Termin rozpoczęcia realizacji ww. zadania jest 
przewidziany na 2007 rok z terminem zakończenia w roku 2008. 

 


